
Høringssvar fra forældrerådet i børnehaven Skovmusen (En del af dagtilbuddet 
Ved Vesterhavet).

vedrørende oprettelse af Billum børneby

Vi i forældrerådet i Skovmusen bakker op om samarbejdet mellem de forskellige institutioner, som 
Billum børneby forsøger at oprette, hvis de kan få det til at fungere og hvis kvaliteten af 
undervisningen ikke forringes.

Vi spekulerer derimod mere over, hvad der så skal ske med resten af Ved Vesterhavet...? Så er der 
kun Skovmusen tilbage, da Vrøgum børnehave er nedlagt og flyttet til Skovmusen. Vi har lige 
været igennem én stor omlægning i forbindelse med lukningen af Vrøgum børnehave, så vi er 
blevet møbleret rigeligt rundt med…

Hvis Billum Børneby bliver en realitet, ser vi Skovmusen som en selvstændig institution, med et 
udvidet samarbejde med Oksbøl børnehave.

Vi som forældre kan sagtens mærke på vores børn og Skovmusens personale, at den netop 
overståede omlægning har været hårdt for dem. Nu er de faldet til i de nye omgivelser, så vil det 
være mod personalets og børnenes tarv, hvis de skal til at starte forfra…

Vi forventer at ovenstående bliver taget til efterretning.

Hilsen

Forældrerådet

I Børnehaven Skovmusen


